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   Slovenský rybársky zväz – Mestská organizácia, Bottova 5, 971 01  Prievidza 
 
 
 

 
 

Zápisnica  

z rokovania výboru MsO SRZ v Prievidzi, dňa 10. novembra 2022  

 
Program : 

 

1. Otvorenie, kontrola plnenia úloh a uznesení výboru za uplynulé obdobie 
2. Vystúpenie hostí 
3. Čerpanie finančných prostriedkov za mesiac október 2022 
4. Správa o jesennom zarybnení 2022 
5. Vyhodnotenie činností výborov ObO 
6. Schválenie odmien za rok 2022 
7. Schválenie bezplatných povolení na rok 2023 
8. Schválenie smernice na rok 2023 
9. Rôzne 
10. Uznesenie a záver rokovania 

 

 

K bodu č. 1:  

Rokovanie otvoril predseda MsO SRZ Mgr. Marek Murár a privítal prítomných na rokovaní.  

Mgr. Marek Murár – Dal hlasovať o tom, aby sa dnešného zasadnutia, ako hostia zúčastnili: A. 

Hajnovič, S. Uhlár, J. Nikmon, F. Kuruc 

 

Hlasovanie :   Za : 13  Proti : 0  Zdržalo sa : 0  

Návrh bol schválený. 

 

K bodu č. 2: 

Predseda MsO dal následne priestor na vyjadrenie hosťom, ktorí o to požiadali. Prvý vystúpil pán 

Uhlár, ktorý informoval výbor o činnosti na kronike a s tým spojenú evidenciu členov. V rámci 

evidencie členov upozornil na drobné nedostatky, ktoré si všimol. Taktiež sa vyjadril k inventarizácii 

za rok 2021, nakoľko bol predseda inventarizačnej komisie a bol informovaný o vznesených 

výhradách od p. Dolníka. Výbor informoval, že v 4. ObO bol problém invetarizovať majetok MsO, 

nakoľko sa nachádzal doma u niektorých členov a upozornil, že toto nie je  správne. Predseda MsO 

výboru predložil dokumentáciu z inventarizácie, ktorá je riadne založená a podpísaná aj bývalým 

predsedom MsO p. Bezuškom. Tvrdenia p. Dolníka, že nebola vykonaná sa týmto nepotvrdili. Pán 

Uhlár uviedol, že sa v žiadnom prípade nezbavil zodpovednosti a pokiaľ by výbor mal iný názor bez 
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váhania vráti vyplatenú odmenu. Poďakoval za priestor predniesť svoj príspevok a zasadnutie 

výboru opustil.  

 

Následne dostal možnosť odprezentovať svoj príspevok p. Hajnovič. Ten sa na základe otázok od 

širokej rybárskej verejnosti spýtal, prečo sa rieka Nitra č. 6a tento rok nezarybnila PD. Na danú vec 

sa pýtal p. Dolníka ako predsedu 4. ObO – ktorý mu na zasadnutí výboru 4. ObO uviedol, že pstruhy 

sa mohli zakúpiť, revír bolo možné PD zarybniť a nechápe prečo sa tak nestalo, túto skutočnosť p. 

Dolník aj na mieste potvrdil. Od predsedu MsO však dostal inú odpoveď a to že, na základe 

zamietnutej výnimky od MŽP SR na zarybnenie spomínaného revíru PD MsO zarybnenie nemohla 

vykonať  a pokiaľ by sme tak urobili, hrozila by nám pokuta. Požiadal výbor o vysvetlenie danej veci, 

nakoľko odpovede ktoré dostal sú v značnom rozpore. Hospodár MsO uviedol, že v zmysle § 6 

zákona o rybárstve je užívateľ je povinný zarybňovať rybársky revír podľa zarybňovacieho plánu, 

ktorý schvaľuje Ministerstvo životného prostredia. V našom zarybňovacom pláne, ktorý zaslal na 

MŽP ešte pán Dolník PD na rieke Nitra č. 6a nie je a preto sme museli žiadať o výnimku, nakoľko sa 

nejedná o pôvodný druh v zmysle vyhlášky k zákonu o rybárstve. Predseda MsO objasnil 

predkladanie zarybňovacieho plánu – ktorý sa naposledy predkladal do 31.3.2021 na nasledujúce 

3roky. V dokumentoch po bývalom hospodárovi sa nenachádza výnimka od MŽP, ktorá by dovolila 

predmetný úsek PD zarybniť. Žiadosť o výnimku, ktorú MsO SRZ Prievidza v roku 2022 poslala bola 

zamietnutá. P. Hajnovič na záver požiadal o zarybnenie predmetného revíru v roku 2023 PP, pokiaľ 

to nebude možné realizovať PD, pričom uviedol, že zabezpečí externý zdroj financovania. Predseda 

MsO uviedol, že v trojročnom pláne zarybnenia, ktorý sa bude riešiť v roku 2024 bude zjednaná 

náprava, zatiaľ musíme dodržiavať aktuálne platný plán schválený MŽP SR. Pán Hajnovič sa 

poďakoval za priestor a zasadnutie opustil.  

 

Mgr. Marek Murár – Dal hlasovať o tom, aby sa dnešné zasadnutie výboru uberalo predneseným 

programom. 

 

Hlasovanie :   Za : 13  Proti : 0  Zdržalo sa : 0  

Návrh bol schválený. 

 

V rámci plnenia úloh a uznesení tajomníčka požiadalo o vyjadrenie 4. ObO k pokračovaniu krúžku 

pre mladých rybárov. P. Dolník uviedol, že absolvovali stretnutie v CVČ, krúžok bude viesť p. Zbořil 

a prvé stretnutie by sa malo konať už budúci týždeň. Oznam bude aj na webovej stránke CVČ 

Nováky. Tajomníčka apelovala na zástupcov jednotlivých ObO, aby prehodnotili a zistili možnosti na 

fungovanie KMR. V pláne hlavných úloh, ktorý schvaľuje MK máme uvedené: organizačne, 

materiálovo a finančne podporovať športovú činnosť detí a mládeže. Umožniť im rozvoj  vedomostí 

potrebných pri výkone rybárskeho práva. Prezentovala potrebu obnovenia KRM najmä v Prievidzi.  

 

Predseda MsO infomoval o možnostiach bágrovania na VN Nedožery Brezany – v rámci toho, ešte 

s podpredsedom absolvujú pracovné stretnutie.  
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K bodu č. 3:  

P. Flimel predniesol správu o čerpaní finančných prostriedkov z rozpočtu MsO za mesiac október 

2022. Správa o čerpaní finančných prostriedkov tvorí prílohu č. 1 tejto zápisnice.  

 

Predseda MsO dal hlasovať o schválení nákupu jednotlivých položiek čerpaných z rozpočtu za 

október 2022. 

 

Hlasovanie :   Za : 13   Proti : 0  Zdržalo sa : 0  

Návrh bol schválený. 

 

K bodu č. 4: 

Správu o jesennom zarybnení 2022 predniesol hlavný hospodár – správa tvorí Prílohu č. 2 tejto 

zápisnice.  Všetky informácie ohľadom zarybnenia sú zverejnené na webovej stránke MsO. Pán 

Dolník uviedol, že nebol dodržaný plán nakoľko sa dalo menej kapra. Predseda odpovedal, že plán 

schválený MŽP dodržaný bol. Náš plán na rok 2022 – ktorý je rozdielny dodržaný nebol o 280kg, 

nakoľko nebolo možné dať kapre na VN Nováky z dôvodu jej spustenia. Z diskusie vyplynulo, že je 

nesúlad medzi plánmi zverejnenými na webovej stránke a plánmi v agende odovzdanej po bývalom 

hospodárovi. Výbor nepokladá za potrebné doobjednať kapre a táto skutočnosť bude zohľadnená 

na jar 2023. 

 
K bodu č. 5:  

Zástupcovia jednotlivých ObO odovzdali správy o činnosti – okrem 2. ObO. Výbor sa zhodol, že 

vzhľadom na rozsiahly program dnešného zasadnutia nie je potrebné každú správu čítať. Jednotlivé 

správy tvoria prílohu č. 3 tejto zápisnice. Predseda MsO požiadal o odovzdanie správ o brigádnickej 

činnosti hlavnému hospodárovi. 

 

K bodu č. 6:  

Predseda MsO navrhol odmenu vo forme vecného daru 100 Eur pre každého člena výboru okrem 

pána Bakusa a p. Klemana, 100 Eur pre pána Geiera, 200 eur pre pána Bakusa a 200 Eur pre p. 

Klemana – za ich výnimočnú aktivitu a účasť na akciách organizovaných MsO. Táto odmena by mala 

čiastočne kompenzovať aj náklady spojené s dopravou, nakoľko sa nijakým spôsobom neuplatňujú. 

Celková suma odmien vo forme vecných darov je 1800 Eur. 

 
Návrh na hlasovanie: odmena vo forme vecného daru v hodnote 100Eur na osobou pre každého 
člena výboru + odmena vo forme vecného daru v hodnote 100 Eur / osoba pre p. Geiera, p. Bakusa 
a p. Klemana. Spolu 1800 Eur.  
 
Hlasovanie :   Za : 12   Proti : 0 Zdržalo sa : 1 
Návrh bol schválený. 
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Výbor sa následne zaoberal návrhom na udelenie odmien pre funkcionárov, správcov, ObO 

a výdajcov jednotlivých ObO, ktorý vyplynul zo zasadnutia predsedníctva. Predseda MsO informoval 

výbor, že spôsob vyplácania odmien bol konzultovaný s účtovníčkou a aj daňovým úradom, pričom 

dostal odporučenie - odmenu pre tajomníka, predsedu a hospodára vyplatiť prostredníctvom 

pracovného pomeru, alebo fakturáciou. Po rozsiahlej diskusii bol pôvodný návrh upravený 

a následne bol predložený nový návrh – ktorý tvorí prílohu č. 4 tejto zápisnice. Za KK sa vyjadril 

predseda, ktorý uviedol že v prepočte k príjmom organizácie (cca 300 000Eur) predstavuje 

vyplatenie odmien (v sume cca 17200Eur) 5,73%, čo je akceptovateľné (tento prepočet nezahŕňa 

vecné dary). Predseda MsO informoval výbor o položkách rozpočtu z ktorých nebolo čerpané vôbec, 

alebo sa na nich ušetrilo (chov rýb, krmivo na Lukovicu – zohnalo sa sponzorsky, tlač, poštovné, ...) 

 

Návrh na hlasovanie: vyplatenie odmien v celkovej sume 17 218 Eur v zmysle pokynov a na základe 
dohôd o pracovnej činnosti od účtovníčky p. Homolovej, alebo na základe vystavených faktúr. 
 
Hlasovanie :   Za : 12   Proti : 0 Zdržalo sa : 1 
Návrh bol schválený. 

 

K bodu č. 7: 

Predseda MsO predložil návrh na pridelenie bezplatných povolení na rybolov na rok 2023. P. Kleman 

navrhol pridelenie miestneho povolenia na rybolov aj každému členovi výboru jednotlivých ObO (čo 

predstavuje 45 povolení, suma za pstruhovú aj kaprovú povolenku je rovnaká – 60 Eur). 

 
Návrh na hlasovanie: poskytnutie bezplatných povolení na rybolov v zmysle prílohy zápisnice. 
 
Hlasovanie :   Za : 13   Proti : 0 Zdržalo sa : 0 
Návrh bol schválený. 

 

Predseda MsO uviedol, že je potrebné schváliť odmeny vo forme vecného daru pre členov RS 

v zmysle smernice. 

 
Návrh na hlasovanie: odmeny vo forme vecného daru pre členov RS v zmysle smernice v celkovej 
sume 1400Eur. 
 
Hlasovanie :   Za : 13   Proti : 0 Zdržalo sa : 0 
Návrh bol schválený. 

 

 

 

Predseda 5. ObO navrhol schválenie vecného daru v hodnote 200 Eur pre vlastníčku pozemku pri 

VN Nitrianske Rudno p. Sucháňovú M., ktorá členom našej MsO povolila užívanie pozemku. 

 

Hlasovanie :   Za : 13   Proti : 0 Zdržalo sa : 0 
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Návrh bol schválený. 

 

K bodu č. 8: 

Predseda MsO informoval výbor o schválení zavedenia horných mier vybraných druhov rýb, na 

základe návrhu ktorý vyplynul z uznesenia MK. Toto je potrebné zapracovať do domáceho 

rybolovného poriadku. Prítomných vyzval, aby predniesli prípadné pripomienky, nakoľko je 

potrebné schváliť domáci rybolovný poriadok. 

 

Návrh na hlasovanie: nové znenie domáceho rybolovného poriadku pre revíry v pôsobnosti MsO 
SRZ Prievidza.  
 
Hlasovanie :   Za : 13   Proti : 0 Zdržalo sa : 0 
Návrh bol schválený. 

 

Predseda MsO informoval prítomných o priebehu pretekov Kaniansky pstruh 2022 a zároveň 

predniesol finančné vyčíslenie. Na tieto preteky boli veľmi pozitívne ohlasy a preto by bolo vhodné 

v ich tradícii pokračovať aj do budúcna. 

 

Predseda MsO požiadal KK o prednesenie správy z výlovu na Lukovici – predniesol p. Gajdoš.  

 

Predseda MsO požiadal o nahlásenie počtov kaprov a pstruhov na vianoce, tak ako v minulosti. 

Tajomníčka informovala o podujatí Vianočný kapor, ktoré organizujeme v spolupráci s mestom 

Prievidza. V súvislosti s týmto je potrebné schváliť nákup kaprov a PD. 

 
Návrh na hlasovanie: nákup kapra K3 v maximálnej sume 4000Eur. 
 
Hlasovanie :   Za : 13   Proti : 0 Zdržalo sa : 0 
Návrh bol schválený. 

 
Návrh na hlasovanie: nákup pstruha dúhového 2r. v maximálnej sume 1000Eur. 
 
Hlasovanie :   Za : 13   Proti : 0 Zdržalo sa : 0 
Návrh bol schválený. 

 

Tajomníčka informovala, že ju znova kontaktovali z mesta Prievidza ohľadom brigády na jazierku 

v parku zo strany 2. ObO. Táto brigáda je dlhodobo presúvaná a je potrebné ju vykonať. Výbor 

poveril 2. ObO organizáciou tejto brigády.  

 

Predseda MsO informoval ohľadom sumarizácie brigádnickej činnosti za rok 2022, pričom požiadal 

ObO o jej sumarizáciu do decembra 2022.   
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Predseda MsO informoval, že bude potrebné zakúpiť v roku 2023 – hneď na začiatku nové počítače, 

nakoľko hospodár nemá žiadny, tajomníčka má pokazený a pod. Jedná sa cca o 4 kusy notebookov. 

 

Predseda MsO informoval, že za delegáta na Snem Rady SRZ bol zvolený p. Bezuška a o novelizácii 

Stanov SRZ. 

 

Tajomníčka informovala, že na základe informácie, ktorú odprezentovala na zasadnutí výboru 

v septembri je potrebné vyriešiť oficiálne poverenie pre výdajcov povolení (predaj povolení 

a úhrada príspevkov za členské a brigády predstavuje najhlavnejšie zdroje príjmov MsO). Keďže sa  

jedná o ceniny vo veľkej hodnote je potrebné mať túto záležitosť jednoznačne administratívne aj 

organizačne doriešenú. Niektoré ObO jej nahlásili zmeny vo výdajcoch ( 1. ObO a 7. ObO), niektorým 

zostávajú pôvodný, avšak za 4. ObO sú jej známe 2 návrhy na výdajcov. Informovala výbor, ako bude 

prebiehať výdaj cenín a ich následné vyúčtovanie, nakoľko v roku 2022 vznikli nezrovnalosti najmä 

v súvislosti s ich evidenciou. Uviedla, že v zmysle organizačného poriadku je za výdaj povolení 

a evidenciu cenín zodpovedný tajomník, ale napriek tomu si nechce ponechať v kompetencii 

rozhodnutie o výdajcovi za 4. ObO. Požiadala preto výbor aby o tom, kto bude vydávať povolenia 

v 4. ObO rozhodol výbor hlasovaním. P. Dolník sa spýtal, či bol niekedy v minulosti problém 

s výdajom - na čo tajomníčka odpovedala že nie, ale v minulosti im napríklad zanikol výbor 

a vzhľadom na problematické vzťahy v 4. ObO žiada, aby v tejto veci rozhodol výbor MsO.  

 

Návrh na hlasovanie: aby výdaj povolení v 4. ObO zabezpečoval p. Dolník  
 
Hlasovanie :   Za : 4  Proti : 6  Zdržalo sa : 2 
Návrh nebol schválený. 

 
Návrh na hlasovanie: aby výdaj povolení v 4. ObO zabezpečoval p. Cagalinec  
 
Hlasovanie :   Za : 6  Proti : 4  Zdržalo sa : 2 
Návrh bol schválený. 

 

Tajomníčka uviedla, že v iných ObO jej chvalabohu nebolo doručených viac návrhov na výdajcu 

 a preto si dovolí požiadať, aby dal predseda hlasovať hromadne. 

 

Návrh na hlasovanie: výdajcu pre 1. ObO – p. Kuruca, výdajcu pre 2. ObO - p. Duchoňa, výdajcu pre 
3. ObO – p. Hepnera, výdajcu pre 5. ObO – p. Uhlára, výdajcu pre 6. ObO – p. Geiera a výdajcu pre 
7. ObO – p. Píša  
 
Hlasovanie :   Za : 12  Proti : 0  Zdržalo sa : 0 
Návrh bol schválený. 

 

Tajomníčka na začiatku zasadnutia dnešného výboru rozdala prítomným návrh Smernice na rok 

2023 a požiadala, aby sa k nej definitívne všetci vyjadrili, nakoľko je potrebné ju schváliť. 
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Návrh na hlasovanie: Schválenie Smernice na rok 2023. 
 
Hlasovanie :   Za : 12  Proti : 0  Zdržalo sa : 0 
Návrh bol schválený. 

 

Tajomníčka informovala o spôsobe prijímania nových členov, pričom apelovala na to, aby každý 

zástupca jednotlivých ObO doručil prihlášky vopred na výbor – aby bol dostatočný časový priestor 

odkonzultovať to s DK. 

 

Tajomníčka požiadala členov výboru, aby jej doručili svoje e-mailové adresy za účelom zefektívnenia 

komunikácie a zasielania informácií a materiálov na rokovanie výboru. 

 

Predseda MsO požiadal p. Kuchárika o prezentáciu fotopasce – ktorú by MsO chcela zakúpiť. 

Fotopasca s príslušenstvom a jej funkcie v sume 410,40 Eur bola výboru odprezentovaná. Fotopasca 

má aj funkciu zasielania mms správ – paušál v spoločnosti Orange stojí cca 3 Eur na mesiac. 

 

Nakoľko zakúpenie fotopasce už je výborom schválené – nie je potrebné opätovne o tom hlasovať. 

 

Juraj Dolník sa spýtal na aplikáciu na evidenciu členskej základne. Odpovedal predseda, pričom 

uviedol, že na stretnutí s RNDr. Heckom boli odprezentované jej funkcie a cena – 5000Eur + mesačný 

resp. ročný poplatok za servis. P. Dolník uviedol, že p. Hecko by ju mohol odprezentovať aj výboru. 

Výbor poveril p. Dolníka, aby pozval p. Hecka na decembrové zasadnutie výboru za účelom 

prezentácie predmetnej aplikácie. 

 

Na základe účtovnej kontroly platieb za povolenky predseda informoval, že v 7. ObO chýba úhrada 

za 1 kaprové povolenie – túto sumu uhradí p. Murár na účet MsO.  

 

Predseda DK požiadal, aby výdajcovia počas výdaja dôkladne preverovali aktuálnosť adries členov. 

Tiež informoval, že DK by chcela rozšíriť svoje rady o 1 člena – tento návrh doručí v decembri a je na 

výbore jeho schválenie. 

 

Predseda MsO informoval o prebiehajúcej výmene konštrukcie pod žľabmi na chovni a tiež uviedol, 

že v budúcnosti bude potrebné prerobiť aj elektriku. 

 

K bodu č. 9: 

 

Predseda MsO požiadal tajomníčku o prednesenie uznesenia z dnešného zasadnutia výboru. Po jeho 

prednesení dal hlasovať o jeho schválení. 

 
Hlasovanie :   Za : 12   Proti : 0 Zdržalo sa : 0  
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Uznesenie bolo prijaté 
 

 
 
 
 
 
 
Mgr. Lucia Ivenzová                                                             Mgr. Marek Murár 

      tajomník MsO SRZ Prievidza                                              predseda MsO SRZ Prievidza 
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  Slovenský rybársky zväz – Mestská organizácia, Bottova 5, 971 01  Prievidza 
 
 
 

 

 

UZNESENIE  

z rokovania výboru MsO SRZ v Prievidzi, dňa 10. novembra 2022 

 

Výbor MsO SRZ Prievidza: 

 

I. berie na vedomie: 

a) Správu o čerpaní finančných prostriedkov za mesiac október 2022 – Príloha č.1 zápisnice 

 

 

II. schvaľuje: 

a) Účasť hostí na dnešnom zasadnutí výboru: A. Hajnovič, S. Uhlár, J. Nikmon, F. Kuruc 

b) Program dnešného zasadnutia výboru viď. Zápisnica 

c) Nákup jednotlivých položiek čerpaných z rozpočtu za október 2022 

d) Odmena vo forme vecného daru v hodnote 100Eur na osobou pre každého člena výboru + 

odmena vo forme vecného daru v hodnote 100 Eur/osoba pre p. Geiera, p. Bakusa a p. 

Klemana. Spolu 1800 Eur 

e) Vyplatenie odmien v celkovej sume 17 218 Eur v zmysle pokynov a na základe dohôd 

o pracovnej činnosti od účtovníčky p. Homolovej, alebo na základe vystavených faktúr 

f) Poskytnutie bezplatných povolení na rybolov v zmysle prílohy zápisnice 

g) Odmeny vo forme vecného daru pre členov RS v zmysle smernice v celkovej sume 1400Eur 

h) Odmenu vo forme vecného daru v hodnote 200 Eur pre vlastníčku pozemku pri VN 

Nitrianske Rudno p. Sucháňovú M. 

i) Nové znenie domáceho rybolovného poriadku pre revíry v pôsobnosti MsO SRZ Prievidza 

j) Nákup kapra K3 v maximálnej sume 4000Eur 

k) Nákup pstruha dúhového 2r. v maximálnej sume 1000Eur 

l) Aby výdaj povolení v 4. ObO zabezpečoval p. Cagalinec 

m) Výdajcu pre 1. ObO – p. Kuruca, výdajcu pre 2. ObO - p. Duchoňa, výdajcu pre 3. ObO – p. 
Hepnera, výdajcu pre 5. ObO – p. Uhlára, výdajcu pre 6. ObO – p. Geiera a výdajcu pre 7. 
ObO – p. Píša  

n) Smernicu na rok 2023 

o) Uznesenie z dnešného zasadnutia výboru 
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III. neschvaľuje: 

a) Aby výdaj povolení v 4. ObO zabezpečoval p. Dolník 

 

 

 

 

 

 

                  Mgr. Lucia Ivenzová                                                               Mgr. Marek Murár 
           tajomník MsO SRZ Prievidza                                              predseda MsO SRZ Prievidza 


